
Zápis z jednání Výboru Spolku rodičů a přátel Gymnázia Havlíčkův Brod o.s. 

dne 8. 4. 2015 

Přítomni:         viz. prezenční listina 

Program:          1. Čerpání rozpočtu za školní rok 2014/2015 

                           2. Známkování 

                           3. Vodácký tábor 

                           4. Prezentace pana ředitele  

                           5. Anglická výuka dějepisu 

                           6. Projekty 

                           7. Projekt komunitních škol 

                           8. Stavební rekonstrukce  

                           9. Organizační informace 

 

1. Diskuze ohledně příspěvků od SRPŠ na činnost školních akcí. Výbor SRPŠ prodiskutoval 

požadavek pana Mgr. Korába na příspěvek na výtvarný kurz ve výši 20 000 Kč a na akci výstavy 

v Želivě ve výši 15 000 Kč.  

Výbor zároveň jednomyslně schválil příspěvek na výtvarnou akci konanou na Slovensku ve výši 

6000 Kč, která bude proplacena z rezervního fondu. Tento příspěvek je brán jako mimořádný  a 

Výbor chápe tuto výtvarnou akci jako jednorázový reprezentační počin, který si neklade za cíl 

stát se každoročním pravidlem v čerpání příspěvků od SRPŠ. 

Výbor prodiskutoval a poté jednomyslně schválil požadavek učitelů tělesné výchovy na 

dokoupení sportovního vybavení (rozlišovací dresy, florbalové hole, basketbalové míče). Tyto 

prostředky budou pořízeny y rezervního fondu ve výši 5 000 Kč.      

2. Diskuze ohledně známkování a formy seznámení žáků s výsledky jejich písemného zkoušení. Byl 

přednesen problém, kdy učitel sice studentovi známku z písemného zkoušení řekne, ale odmítá 

mu opravenou písemnou práci  ukázat. S tímto jednáním vyjadřuje Výbor SRPŠ  nesouhlas. 

Student by se měl s chybou seznámit, poučit se z ní  a být schopen ji posléze napravit při 

případném dalším zkoušení.     

V předmětu ICT je nedostatek známek, resp. známka žádná.    

3. Diskuze ohledně vodáckého táboru a storno poplatků. Pan ředitel vysvětlil objektivitu ohledně 

vybírání poplatků.  

4. Pan ředitel seznámil Výbor s organizací přijímacích zkoušek na GHB, s maturitním modelem pro 

stávající školní rok (zůstává možnost dublování předmětů). Pan ředitel zároveň prezentoval 

počiny ohledně kontroly pedagogické činnosti na škole(hospitace, hodnocení výuky studenty i 

rodiči).  

5. Výuka dějepisu bude výhledově probíhat i v anglickém jazyce – Mgr. Toman.  

 



 

 

6.   Seznámení s projekty :  

Moderně na kariéru 

Přírodní a technické obory, výzva pro budoucnost 

Badatelská centra       

V souvislosti s organizací badatelských center probíhá v současné době na půdě GHB 

zateplování, instalace sádrokartonů,.. Rekonstrukce by měla proběhnout do konce srpna 2015 

v celkové částce 3 mil. Kč. V září by již mělo toto nové badatelské centrum fungovat. V druhé 

části badatelského centra bude umístěn výtvarný ateliér.  

7. GHB aktivně spolupracuje s s ostatními vzdělávacími institucemi a zapojuje se do řady 

projektů(projekt komunitních škol – Polsko, Slovensko, Bosna, Hercegovina,..) 

8. Současná stavební rekonstrukce budovy GHB zahrnuje druhou fázi rekonstrukce 

elektroinstalace, rekonstrukci střech na staré budově. Na škole funguje zároveň nový 

zabezpečovací systém. 

9. Organizační informace 

Ve čtvrtek 25.6. 2015 proběhne Školní akademie GHB.   

26. 6. 2015 bude rozdáno vysvědčení. 

17.4. 2015 proběhne focení tříd.  

16.5.2015 se uskuteční studentský Majáles. S přípravou pomáhá Mgr. Láska a Mgr. Švarcová.  

25.5. 29.5. 2015 proběhnou sportovní kurzy(vodácký a outdoorový kurz) 

Zároveň je organizován umělecký kurz v Želivě  pod názvem Baroko.  

8.9 – 13.9. 2015 proběhne exkurze do Velké Británie.  

13.9- 19.9 2015 se uskuteční návštěva studentů z Holandska.  

Ve středu 16.9. 2015 se bude konat slavnostní koncert gymnázia u příležitosti 280. Výročí 

založení GHB.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V Havlíčkově Brodě dne  8. 4. 2015 

Zapsala: Martina Adámková v.r. 

Ověřil: Kamil Kučera v.r. 


